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Bemutatkozás: 

 Szász Boglárka Dorottya vagyok, elsőéves 

biológia-kémia tanárszakos hallgató (előtte két évig 

biológia-német tanárszakon tanultam). Tősgyökeres 

budapesti vagyok, itt születtem 2001. január 3-án. 2014-

ben nyertem felvételt a Gödöllői Református Líceumba. 

2020-ban sikeres érettségit tettem és még abban az 

évben meg is kezdtem a tanulmányaimat az ELTE-n. Az 

egyetem kezdete óta szeretném kivenni a részem a 

közéletből, úgy érkeztem ide, hogy mindenképp 

szeretnék valamit csinálni a tanuláson kívül. Az online 

oktatás kicsit lassította ennek a tervnek a megvalósítását, 

de lelkesedésem nem csillapodott. A 2021/2022-es évre 

jelentkeztem mentornak, be is válogattak. Nagyon 

élveztem ezt a feladatot, és igyekeztem jól is végezni. 

2022 áprilisa óta pedig én töltöm be a főszerkesztő 

pozíciót, ezalatt az idő alatt igyekeztem visszahozni a 

TéTéKás Nyúz régi fényét. 

 

Motiváció, tanácsok, tapasztalatszerzés: 

 Motivációm kezdete egészen visszanyúl a gimnáziumi éveimre, amikor is pár 

osztálytársammal megpróbáltuk visszahozni a régi suliújságot. Sajnos hamar véget vetett az 

akciónknak az, hogy az igazgatóság nem támogatott minket semmilyen formában. De ezért is 

éreztem azt, hogy ez egy tökéletes második lehetőség arra, hogy ezt most megtehessem. 

 2022 áprilisában megválasztott a Küldöttgyűlés a TéTéKás Nyúz főszerkesztőjének, 

azóta pedig én töltöttem be ezt a tisztséget. Első pályázásom előtt megkerestem többek között 

az ELTE Online akkori főszerkesztőjét, Martzy Rékát, és az előző négy TéTéKás Nyúz 

főszerkesztőt, Őri Bálintot, Kulik Laurát, Tóth Bálintot és László Líviát. Az ő tanácsaik mellett 

a tisztség betöltésével szereztem rengeteg tapasztalatot. Amellett, hogy belerázódtam egy újság 

körüli általános teendőkbe, igazán megéreztem egy 21. században haldokló egyetemi lap 

problémáinak súlyát is. Ezalatt az egy év alatt kiismertem magam a tördelőszerkesztésben, a 

nyomtatott újságok megjelenésének levezénylésében, és fejlődtem az emberek 

koordinálásában. Megtapasztaltam az aktív csapattoborzás és az online cikkezés nehézségét is, 

viszont emellett rengeteg kreatív ötletelésen vagyok túl és újdonságokba is belekezdtem. 

 Ezek mellett a már említett mentori munkásságom nagy csapatszervezési és -irányítási 

tapasztalat volt számomra. 2022 tavaszi és őszi félévében pedig megcsináltam a bírálói vizsgát 

és szociális ösztöndíjakat bíráltam az akkori ösztöndíjakért felelős referens, Papp Gergely 

csapatában. 
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Tervek, ötletek: 

 Előző pályázatomból idézem: „Összeségében amellett, hogy szeretném, ha a TTK-s 

hallgatók újra tudnák, mi az a TéTéKás Nyúz, a kezükbe foghatnák, szeretném, ha nemcsak egy 

forma lenne, hanem sokkal több helyen és módon találkoznának vele az emberek.” A hajtóereje 

az eddigi munkáimnak ez a bekezdés volt, és továbbra is ezzel foglalnám össze a terveimet az 

újság haladásával kapcsolatban. 

Ezt a pontot szeretném két részre bontani: 

•  előző ciklusban megvalósult/elkezdett tervek 

• még megvalósulatlan/új ötletek 

 

Előző ciklusban megvalósult/elkezdett tervek: 

A TéTéKás Nyúz kb. 30 éve az ELTE TTK HÖK lapja, ami 2019-ig folyamatosan jelent 

meg nyomtatott formában (bár hosszabbodott a két szám közötti idő). Első célom a tisztség 

betöltésekor az volt, hogy újra nyomtatott Nyúzt foghassunk a kezünkbe. Ezt sikeresen 

visszahoztam (az elmúlt ciklusban kettő nyomtatott szám is megjelent), amit mindenképp 

folytatni szeretnék. Lassan meg is kezdem a munkálatokat a következő Gólya Különszám körül, 

aminek megjelenését az Orientációs Napokra tervezem. 

Az újság tölt ki egy másik nagy szerepet a hallgatói közéletben, mégpedig az események 

dokumentálását. Az utókommunikáció fontosságára odafigyelve minden további releváns 

eseményen szeretném, ha jelen lennének Nyúz fotósok. A jelenlegi fotósok ebben a félévben 

abszolválnak, így elkezdtem keresni az új lelkes jelentkezőket. Három új hallgatót is találtam 

erre a feladatra, akik szívesen fotóznának a kari, hökös eseményeken. Emellett pedig 

megkerestem Hódossy Attilát az Orientációs Napok Aftermovie-jával (aminek hagyományát 

úgyszintén sikerült feléleszteni) kapcsolatban, aki örömmel elvállalta a feladatot. 

 Az újság létezésének és a vele kapcsolatos feladatkörök hirdetésébe már belekezdtem. 

Szeretném visszahozni a TéTéKás köztudatba a Nyúzt, emiatt már a gólyatáborban promóztam 

(visszahozva egy régi szokást), hogy a gólyák az első pillanatban találkozzanak vele és 

megtudják, milyen feladatokat is takar. Ezt szeretném kiterjeszteni, szeretnék ott lenni a 

szakterületek első SzaCs-ain, hogy ott is bemutathassam ezt a médiánkat. Emellett szeretnék 

apróbb lépéseket is (pl. QR-kódok a campuson) és személyes eseményeket is, amikre lejjebb, a 

másik pontnál fogok kitérni. 

Belekezdtem abba, hogy minél több paltformon, minél több formában érjünk el a 

hallgatókhoz. Ilyen a nyomtatott változat visszahozása, és ilyen az új, videós forma, az 

InterNyúz. Mérhetetlenül hálás vagyok az ELTE TTK Science Podcast csapatának, mert így 

nagyon erős, minőségi kontentet tudunk gyártani a karunk hallgatóinak. Piaci résnek érzem a 

könnyen befogadható, rövid, de minden információt tartalmazó, nem száraz (tehát nem csak 

egy szöveg), hasznos és fontos témák összegyűjtését a Karunkon. Úgy érzem, ezek a rövid, 10-

15 perces időtartamok megfelelőek, az emberek erre még szívesen rákattintanak, és ezeket a 

videóknak a befogadását a fejezetekre bontás még jobba egyszerűsíti. Megválasztásom esetén 
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ezt a műsort ugyanígy, kéthetes megjelenési formában szeretném folytatni a következő félév 

elejétől.  

Az új arculathoz tartozik számomra a közösségimédia-platformok egységesítése, 

letisztultabb kezelése. Több social media felülete is van a TéTéKás Nyúznak: Facebook-oldal, 

Instagram-profil, YouTube-csatorna és ide sorolnám a honlapot is. Előző ciklusban ezek közül 

kettő reformját terveztem, az egyik meg is valósult, az Instagram-oldal most már letisztult 

kinézetet kapott. A másik terv a holnap megújítása volt, amire sajnos kapacitás hiánya miatt 

nem került végül még sor. Ezt mindenképp pótolnám újbóli megválasztásom esetén, hogy az is 

egy átláthatóbb, könnyen kezelhető felület legyen. 

 

 Még megvalósulatlan/új ötletek: 

Mindannyian tudjuk, hogy óriási probléma az aktív cikkírók toborzása. Előző ciklusban 

már voltak ehhez kapcsolódó megmozdulásaim, de ez kevésnek bizonyult, ezért sokat 

gondolkodtam ennek lehetséges megoldásain. Továbbra is úgy gondolom, hogy minél több 

platformon találkoznak a TéTéKás Nyúzzal a hallgatók, és minél többször látják, hogy az 

aktívan működik, annál könnyebb lesz új embereket bevonzani. Viszont emellett fontosnak 

érzem a mai világban az embereknek a személyesebb, interaktívabb bevonását. Úgy 

tapasztalom, hogy az emberek jelenleg vágynak a személyes kapcsolatok kialakítására, közös 

élmények gyűjtésére, erre szeretnék építkezni a személyes esemény ötleteimmel. Amik a 

csapattoborzáson túl egy új felület a kreatívkodás kiélésére, a közösségek összehozására, és 

olyan témákban való gondolkodásra, amire a mai világban nagy igényt látok. 

Véleményem szerint az emberek nagyrésze nem tudja pontosan, milyen is egy újságnál 

írni. Erre viszont nagyon jó lehetőséget nyújthat egy cikkíró workshop. Kása Kata ötletelt, hogy 

valamilyen interaktív formában kellene bemutatnom az újság feladatait az esetleges HÖK 

bevonón. Ebből az ötletből kiindulva pedig rendszeresen is lehetne ilyeneket szervezni. Most 

úgy él a fejemben, hogy mindig adott témája lenne ezeknek az alkalmaknak, és ezután pedig a 

Nyúz felületén megjelentetném az ott született cikkeket. Ezt jó toborzó és közösségszervező 

programnak gondolom. Akár együttműködések is születhetnek ezzel kapcsolatban, Habulin 

Hannával, a Jurátus főszerkesztőjével beszéltünk arról, hogy mindkét újságnak jót tenne a 

felrázás, emiatt gondolkodtunk el egy közös cikkírói workshopon. 

A kreativitás másik ágait megfogva szeretnék különböző pályázatokat hirdetni. Két 

konkrétabb ötlet merült fel bennem, amiket már be is mutattam Mig Andrásnak és Fritz 

Petrának. Az egyik egy környezetvédelmi plakát pályázat lenne. Úgy gondolom, a 

környezetvédelem egy aktuális és sokakat érdeklő téma, amiről nem lehet igazán elég kontentet 

gyártani. Egy ideje fel van írva a terveim közé a környezetvédelem, mint téma, viszont az 

nagyon inspiráló lenne, ha az átlag hallgatók alkothatnának valamit ebben a témában, amik 

aztán kikerülnek a campus területére. Ezzel a HÖK és a többi egyetemista közti szakadék 

csökkentését is segíthetnénk. Másik pályázat tervemhez kevésbé megszabott megvalósítás 

kapcsolódik. A pályázat lényege két kérdés lenne: „Miért jó TéTéKásnak lenni?” „Milyen 

TéTéKásnak lenni?”. Ezekre a kérdésekre kell választ adni bármilyen pályamunkában (pl. vers, 
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dal, rajz, képsorozat, videó stb.). És ennek a megkoronázása pedig egy kiállítás lenne a 

beküldött munkákból a campus területén. 

A kerekasztalbeszélgetéseket sem vetettem el, mindenképp örülnék, ha meg tudnánk 

szervezni ilyen eseményeket is. Viszont itt fontosnak tartom, hogy a hallgatók számára érdekes 

emberekkel történjen ez az élő interjú. 

A környezetvédelem mellett a másik szerintem fontos és aktuális téma az 

esélyegyenlőség. Németh Friderikával már beszéltünk az előző ciklus elején arról, hogy milyen 

együttműködéseket hozhatnánk létre, ezeknek a közeljövőben szeretném elkezdeni a 

megvalósításukat. Ilyen tervek az ilyen témában íródott cikksorozat, a stresszkezeléssel 

kapcsolatos instaposztok (pl. vizsgaidőszak elején), és akár az ilyen témájú 

kerekasztalbeszélgetések (pl. SHÜTI-vel). 

Ezeken túl még több interaktív felületet szeretnék nyújtani a hallgatóknak, amiken a 

véleményüket fejthetnék ki. Például, amit már előző pályázatomban említettem, hogy 

instasztoriban véleménygyűjtés (bármilyen témában, akár megjelent cikkekről, eseményekről, 

vagy valami karral kapcsolatos kérdésről) és cikkötleteket is kérnénk tőlük, hogy ők miről 

olvasnának szívesen a Nyúzban. Fontosnak érzem a hallgatók ilyen nemű bevonását az újság 

működésébe, mert ezek segítségével még jobban az ő igényeikre tudjuk szabni azt, és ők is azt 

érzik, hogy igenis számít nekünk az, hogy miről, hogy vélekednek. A másik, amit idesorolnék, 

az pedig a már emlegetett TikTok-csatorna. Ezen azonkívül, hogy személyesebb, közvetlenebb 

módon mutatnánk be a TTK HÖK működését és az egyetemi életet, megjelennének rajta a 

campuson adott témában megkérdezett emberekkel történő mini interjúk, amiknek segítségével 

ugyanúgy gyűjthetnénk véleményt fontos érdekképviseleti döntésekben. Az ilyen kontenttel 

pedig úgyszintén jó fényt vetítenénk a HÖK-re. 

 

Összefoglalás, köszönet: 

 Számomra a TéTéKás Nyúz már egy nagyon nagy projektté nőtte ki magát, amivel 

kapcsolatos terveimet szeretném folytatni és véghez vinni. Továbbra is úgy érzem, hogy ez egy 

óriási eszköz a TTK HÖK kezében, amit nem szabad veszni hagyni, mert számtalan lehetőség 

rejlik benne. 

Köszönöm a támogatást és a segítséget Fritz Petrának, Mig Andrásnak és Tuza 

Benedeknek.  

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat! Ha bármilyen kérdés felmerült benned, 

megkereshetsz Facebookon vagy az alábbi elérhetőségeken. 

Budapest, 2023. június 4. 

Szász Boglárka Dorottya 

Telefon: +36 20 392 7939 

Email-cím: bogiszasz2001@gmail.com 
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